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Bratři a sestry,

polovina prázdnin je za námi a je třeba za�ít myslet na to, co budeme dělat v
následujícím školním roce. Možná si říkáte, kolik z nás ještě chodí do školy, že
se máme řídit školním rokem, ale je tomu tak. Právě školní rok velmi ovlivňuje
celé naše spole�enství a já tomu jsem rád, protože je to znamení dobré. V
našich farnostech je mnoho mladých a Bohu díky i nemálo po�etných rodin. Ne
jednou už mi náhodní návštěvníci mší svatých, kteří pak šli i na farní kávu, říkali,
jak je milé vidět tak živou farnost a všechny zastoupené generace právě v�etně
mladých a dětí. Snad vnímáte, že já jsem za to Bohu velmi vdě�ný a všem vám
děkuji.

Chtěl bych vás vyzvat, abyste se obrátili na své zástupce v pastora�ní radě,
máte-li nějaký návrh pro následující rok, ať nezůstane nevyř�ený. Děkuji všem,
kteří se zamýšlíte nad možnostmi, jak přispět k spole�nému přibližování se, tak
také prožívání víry.

V letošním roce se nebudu ú�astnit pouti v ernošicích, ale i tak budu s vámi v
modlitbách. Přeji, ať se vše vydaří a zvláště budu prosit, aby zviditelnění našeho
spole�ného cíle pro varhany do �ernošického kostela bylo úspěšné.V týdnu od 28. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 

Třebotov –Dolanských; Radotín – Zvěřinovy; ernošice – Hopfingerovy
V týdnu od 04. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Fafejtovy; Radotín – Bíškovy; ernošice – Dvořákovy
V týdnu od 11. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Přibylovy; Radotín – Dobruských; ernošice – Kateřinu Růžkovou
V týdnu od 18. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Kouřímovy; Radotín – Krystovy; ernošice – Bicanovy
V týdnu od 25. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Popelkovy; Radotín – sestři�ky; ernošice – Kašpárkovy
V týdnu od 01. 09. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Sr. Annu Rosu; Radotín – Ptá�kovy; ernošice – Jaroslava Kohouta

 

ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Pastorační rada 2. 9. 2024 od 18:30
 na faře v Radotíně

A v neposlední řadě vám všem přeji, ať druhá
polovina prázdnin je pro vás �asem radosti a
spole�ně prožitých obohacujících zážitků, které
nemusí být nutně definované zvýšením adrenalinu
nebo hormonu štěstí z množství navštívených míst,
ale z té pravé radosti, kdy jste spolu a máte se rádi.

Přeji požehnaný �as
a všem ze srdce žehnám

Timotej Maria



Stránky Farního zpravodaje jsou otevřené všem, těšíme se na vaše příspěvky.
Uzávěrka dalšího čísla je do pondělí 26.8., zpravodaj vyjde 31.8.2024

Za obsah příspěvků zodpovídají jejich autoři. Neoznačená fota jsou ilustrační. 
Texty neprocházejí odbornou jazykovou korekturou.

Změna programu bohoslužeb vyhrazena, aktuální informace vždy na 
www.trs-farnosti.cz 

Kontaktní osoba: R.D. JCLic. Mgr. Bc. Timotej Maria Pavel Vácha O.Praem.
e- mail: trs-zpravodaj@seznam.cz

Slavnost sv.Petra a Pavla 
V sobotu 29.6 jsme v kostele v Radotíně oslavili svátek sv. Petra a Pavla. Tuto
slavnost doprovodila spolu s varhanicí Zuzkou Procházkovou také chválová
kapela Lioba. Děkujeme :-)

text a foto: Petr Martínek
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Charismatická konference

Konference  Charis  -  to je nové pojmenování charismatické konference,  které
se opět zúčastnilo několik našich farníků. Proběhla 10. - 14.7. v Brně. 

Mottem celé konference byla otázka:

"Jsem misionář nebo misijní pole?"

Ráda bych se s vámi podělila o několik myšlenek P. Vlastimila Kadlece, které mě
oslovily a nadchly. Mluvil na téma: "Kamkoli půjdeš, jsem s tebou " a řekl, ~e s
touto větou bychom měli vstávat, chodit ve dne a večer usínat! Bůh mi říká
ka~dý den: 

"Budu tě chránit, půjdu s tebou, nikdy tě neopustím!"

Abych dostal Bo~í dědictví, nemusím dělat nic, stačí být synem, dcerou Bo~í.
Bůh se mnou neobchoduje, ne něco za něco, Bůh nás miluje bezpodmínečnou
láskou bez našich zásluh!

I kdy~ dodr~uji zákon, i kdy~ ~iji tzv. "nábo~enským ~ivotem", nemusím mít v
sobě Bo~í ~ivot. Důle~ité je vyjít ze sebe k druhému! Nebojme se odlišností, ty
vedou k proměně. Důle~ité je přijetí jinakosti jiných, jejich nedokonalostí. Vyjít
ze sebe znamená ztrátu svých zaběhnutých představ o správném nábo~enském
~ivotě, který slou~í jenom mně, mému pocitu štěstí... Změny jsou uzdravující! Ne
~e se měním k lepšímu, ale měním své postoje. A to mohu jen v síle Kristova
~ivota a jeho následování. Musím začít setkáním s vlastní slabostí, zranitelností.
V tom všem je Je~íš Kristus se mnou! On si prošel slabostí, zranitelností, smrtí a~
ke zmrtvýchvstání!

Jednota není v tom, ~e budeme všichni dokonalí. Ale v nikdy nekončícím
odpouštění. Mohu děkovat za vyznaný hřích, to znamená vyznat víru, ~e Bůh
ka~dé zlo mů~e proměnit v dobro. Je~íš Kristus proměňuje můj hřích v mou
spásu! 

Ka~dá situace je místem, kde Hospodin JE! Věřit znamená důvěřovat, ~e v té
situaci, ve které jsem, je Bůh se mnou. A to v KA}DÉ situaci! Bůh k nám přichází
převlečený za náš ~ivot!!! A proto - u~ívejme si, ~e jsme syny a dcerami ~ivého
Boha!

Lída Martínková
foto: Petr Martínek
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Adopce na dálku

Milí farníci,
Syia Crasta, kterou má naše farnost v Adopci na dálku, ukončila 5. třídu  
základní školy a postupuje do 6. třídy. Díky vašim finančním prostředkům má
naději získat vzdělání, které jí umožní lepší uplatnění v životě. 
   
Přikládám  fotku a výsledky jejího studia a děkuji za vaši pomoc.

Marie Linková

Informace o pokrocích dítěte (překlad):

Siya uspěla v závěrečných zkouškách a postoupila do šesté třídy.  Se svými výsledky
je spokojená.  Jako zodpovědná dívka začala letos vynakládat více úsilí, aby se jí
dařilo.  Je to milující dívka a její rodiče a učitelé ji mají velmi rádi.  Má známku „A“ ze
dvou předmětů.  Ráda pomáhá mamince v domácnosti.  Pomáhá také slabším
dětem ze své třídy.  Pravidelně chodí na nedělní mše a katechismus.  Během léta
ráda hrála vesnické hry se svými sousedními dětmi.  Přejeme jí vše nejlepší v dalším
studiu.



Adopce na dálku

Milí farníci,
Syia Crasta, kterou má naše farnost v Adopci na dálku, ukončila 5. třídu  
základní školy a postupuje do 6. třídy. Díky vašim finančním prostředkům má
naději získat vzdělání, které jí umožní lepší uplatnění v životě. 
   
Přikládám  fotku a výsledky jejího studia a děkuji za vaši pomoc.

Marie Linková

Informace o pokrocích dítěte (překlad):

Siya uspěla v závěrečných zkouškách a postoupila do šesté třídy.  Se svými výsledky
je spokojená.  Jako zodpovědná dívka začala letos vynakládat více úsilí, aby se jí
dařilo.  Je to milující dívka a její rodiče a učitelé ji mají velmi rádi.  Má známku „A“ ze
dvou předmětů.  Ráda pomáhá mamince v domácnosti.  Pomáhá také slabším
dětem ze své třídy.  Pravidelně chodí na nedělní mše a katechismus.  Během léta
ráda hrála vesnické hry se svými sousedními dětmi.  Přejeme jí vše nejlepší v dalším
studiu.



Bratři a sestry,

jak jsem již informoval, proběhla poslední sbírka na platy kněží a v této chvíli již
můžete na naše platy přispívat pouze formou daru, přes aplikaci Donátor. Pro
každou farnost je určena minimální výše darů, kterou pokud nevybereme,
budu muset zaslat ze sbírek. Výhodou vašich darů je, že dostanete potvrzení o
daru a můžete sledovat, kolik z vás se zapojilo, tedy pokud nechcete být, což si
myslím, že je zbytečné, anonymní dárci. 

V této chvíli je v našich farnostech pro mzdovou podporu kněží zaregistrováno
deset dárců. Věřím, že naše farnosti budou patřit k těm, které nejen plní
povinnost, ale jsou dárci radostní a myslí na kněze obecně. Všechny fanosti na
tom nejsou stejně. Myslete na to, prosím.

Za každého dárce Bohu děkuji a žehnám
Timotej Maria
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Milí čtenáři farního zpravodaje,

rádi bychom vás informovali o možnosti dostávat  farní zpravodaj přímo do vaší
mailové schránky. Pokud máte zájem, stačí se přihlásit k odběru přes náš farní web
www.trs-farnosti.cz vpravo dole na hlavní straně. Tento krok vám umožní být
stále v obraze o farním dění.

Věříme, že vám tato možnost usnadní přístup k informacím a pomůže vám zůstat
ve spojení s  farnosti.Farní káva

Chtěl bych poděkovat všem, kteří se snaží, aby farní káva byla opravdu časem
pro sblížení a i prostorem ochutnat něco dobrého.

Timotej Maria
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Prázdninové dopoledne se sestřičkami

I když jsou prázdniny a většina z nás odpo�ívá, sestři�ky nikoliv. Každý den po
celý rok od pondělí do soboty jezdí na Hlavní nádraží do Prahy s taškami jídla
pro bezdomovce. Protože v sobotu vozívají jídla mnohem více, potřebovaly
pomoci a tak jsme jeli s nimi. 

Sestři�ky již netrpělivě �ekajícím lidem bez domova přinesly pro každého
těstovinový salát, uvařená vejce, sendvi�e, panettone a �aj. Překvapilo mě, že
nejdřív si všichni spořádaně stoupli do kruhu a se sestři�kami se  pomodlili Ot�e
náš a Zdrávas Maria. Teprve pak jsme jim jídlo rozdali. Někteří lidé vzali jídlo a
odešli, ale mnoho dalších zůstalo. Sestři�ky se s každým pozdravily, popovídaly,
zjistily, jak se kdo má a když pak o nich s námi mluvily, nazývaly je svými
kamarády. To bylo velmi milé, takový postoj srdce.... 

Poté jsme ještě jeli do dvou obchodů, které přispívají surovinami, aby sestři�ky
mohly připravit další jídlo bezdomovcům. Sestři�ky jsou vdě�né, jak zmínily, i
Janě ierné, která jim za Farní charitu Radotín také poskytuje důležitou pomoc a
to jak sbírkami, tak surovinami z potravinové banky a jsou velmi vdě�né  i všem
ostatním dárcům nejen z farnosti.

Zasáhlo mě uvědomění, kolik lidí je na tom špatně a jak dobře se má většina z
nás a jak moc je potřeba pomáhat. 

Valerie Zálešáková
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Ohlášky farnosti

“Drahé děti! Raduji se s vámi a Bohu děkuji, že mi dovolil, že jsem s vámi, že vás vedu a
miluji vás. Dítka, mír je v nebezpečí a rodina napadána. Vyzývám vás, dítka, vraťte se k
modlitbě v rodině. Dejte Písmo Svaté na viditelné místo a každým dnem ho čtěte. Milujte
Boha nade všechno, aby vám bylo dobře na zemi. Děkuji vám, že jste přijaly mé pozvání. “

Poselství z Medžugorje z 25.6.2024
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mladých a dětí. Snad vnímáte, že já jsem za to Bohu velmi vdě�ný a všem vám
děkuji.

Chtěl bych vás vyzvat, abyste se obrátili na své zástupce v pastora�ní radě,
máte-li nějaký návrh pro následující rok, ať nezůstane nevyř�ený. Děkuji všem,
kteří se zamýšlíte nad možnostmi, jak přispět k spole�nému přibližování se, tak
také prožívání víry.

V letošním roce se nebudu ú�astnit pouti v ernošicích, ale i tak budu s vámi v
modlitbách. Přeji, ať se vše vydaří a zvláště budu prosit, aby zviditelnění našeho
spole�ného cíle pro varhany do �ernošického kostela bylo úspěšné.V týdnu od 28. 07. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 

Třebotov –Dolanských; Radotín – Zvěřinovy; ernošice – Hopfingerovy
V týdnu od 04. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Fafejtovy; Radotín – Bíškovy; ernošice – Dvořákovy
V týdnu od 11. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Přibylovy; Radotín – Dobruských; ernošice – Kateřinu Růžkovou
V týdnu od 18. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Kouřímovy; Radotín – Krystovy; ernošice – Bicanovy
V týdnu od 25. 08. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Popelkovy; Radotín – sestři�ky; ernošice – Kašpárkovy
V týdnu od 01. 09. 2024 se modlíme za farnost a zvláště pamatujme na: 
Třebotov – Sr. Annu Rosu; Radotín – Ptá�kovy; ernošice – Jaroslava Kohouta

 

ŘÍMSKOKATOLICKÉ FARNOSTI  
RADOTÍN A TŘEBOTOV

Pastorační rada 2. 9. 2024 od 18:30
 na faře v Radotíně

A v neposlední řadě vám všem přeji, ať druhá
polovina prázdnin je pro vás �asem radosti a
spole�ně prožitých obohacujících zážitků, které
nemusí být nutně definované zvýšením adrenalinu
nebo hormonu štěstí z množství navštívených míst,
ale z té pravé radosti, kdy jste spolu a máte se rádi.

Přeji požehnaný �as
a všem ze srdce žehnám

Timotej Maria


